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VERSLAG VERGADERING – maandag 5 mei 2025 

    

Leden: Functie/Club: A V X 

Hannelore Blanckaert Sport –en evenementencoördinator A   

Stijn Doms Schepen van sport  A   

Hans Lembrechts Voorzitter A   

Johan Petré Judo A   

Ilse Creten Scholen Hupsakee en Te Velde A   

Lus Hendrickx PC Grazen A   

Dani Raymaekers Betz Country A   

Paul Storms Wandelclub SOS A   

Niels Velkeneers Deskundige A   

A = aanwezig  V = verontschuldigd  X = afwezig 

 

 Erkenning sportverenigingen 

o 4 verenigingen dienden een erkenningsaanvraag in: 

 Een golfbiljartclub: BC De Warande 

 Positief advies van de sportraad, indeling in catgorie 2.1 

 Een dartsploeg: DC Triple Jups 

 Positief advies van de sportraad, indeling in catgorie 2.1 

 Een vereniging voor het organiseren van de Liga: Warande Liga 

 Positief advies van de sportraad, indeling in categorie 1.3 

 Een vereniging van vogelliefhebbers voor het organiseren van evenementen 

zoals beurzen: Belgische Vogel Vrienden 

 Negatief advies van de sportraad, opmerking dat het niet gaat om een 

sportvereniging. Eerder cultuur? 

o Naar aanleiding van deze laatste vereniging wordt de optie besproken om een 

erkenning als vereniging los te koppelen van lidmaatschap bij de adviesraden. Dit 

wordt positief onthaald: zo kan je ook verenigingen die niet specifiek sport of cultuur  

als onderwerp hebben toch erkennen en ondersteunen (met onder andere 

verminderde tarieven en uitleen van materialen) en zo moeten deze verenigingen 

geen deel uitmaken van adviesraden met onderwerpen die niet bij hun vereniging 

aansluiten. 

 Statuten van de sportraad 

o Hannelore overloopt enkele aanpassingen gesuggereerd door de 

cultuurpactinspecteur. Er zal een versie met deze aanpassingen doorgestuurd worden 

naar de sportraad die daarna besproken kan worden. De ambitie is ook om 

overkoepelende statuten te maken voor de verschillende adviesraden. 

 Nieuwe kandidatuur sportraad 

o Stephanie Michiels diende een kandidatuur in om deel uit te maken van de RvB van de 

sportraad als geïnteresseerde burger net nadat de verkiezing gepasseerd was.  

o De sportraad is het erover eens dat nu een nieuw lid toelaten zonder de juiste 

procedure te volgen geen goed idee is. Wel betreuren ze het dat hierdoor een jonge, 

gemotiveerde persoon uit de sportraad gehouden wordt. Er wordt geopperd dat we 

Stephanie reeds actief kunnen laten meewerken aan sportieve evenementen als 
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vrijwilliger. Bij het herbekijken van de statuten zal er ook nagedacht worden over het 

toevoegen van een mogelijkheid om later nog toe te treden bij de sportraad, niet enkel 

om de 6 jaar. Het wordt besproken als we verder ingaan op de statuten.   

 Evaluatie afgelopen activiteiten: 

o Taal- en sportweek (7-11/04) 

 Samenwerking met CLIP taalvakanties, focus op samen spelen in het Engels 

ipv het schoolse, heel positieve ervaring.  

 Sportprogramma 

 Airtrack heel positief ontvangen 

 Over de initiaties light hunter, kin ball en archery tag gaven de 

monitoren aan dat het fijner zou zijn als ze het materiaal zelf konden 

gebruiken ipv dat er een lesgever de sessies komt geven. Zeker als het 

geen lokale sportclub is die bvb extra leden zoekt.  

 De sportraad geeft nog enkele suggesties voor initiaties van lokale 

clubs: petanque, country line dance, schuttersgilde 

 Evalueren of combinatie met taal nog een goede optie is. De inschrijvingen 

waren laag. 

 Taal is belangrijk, jammer dat deze combinatie minder populair wordt. 

 Ideeën als STEM-kampen of LEGO-kampen zijn ook leuke opties. Een 

combinatie met gamen, iets wat ook meer en meer georganiseerd 

wordt, is geen goed idee omdat het net de bedoeling is om de 

kinderen van de schermen weg te krijgen.  

 Hannelore vraagt tegen volgend paaskamp verschillende offertes op.  

o Buitenspeeldag 

 Het weer speelde in ons nadeel. Even getwijfeld over annuleren, maar 

daarvoor waren de voorspellingen niet slecht genoeg. Uiteindelijk heeft het 

enkel gemiezerd, maar het heeft wel de opkomst sterk beïnvloed. 

 Judo heeft niet deelgenomen omdat de matten niet te combineren waren met 

de regen. Toch bedankt voor de bereidheid om samen te werken. Ook bedankt 

aan de petanque voor de initiatie. 

 Combinatie van actiever en rustiger aanbod bleek een goede zaak: alle 

activiteiten hadden ondanks het slechte weer vrijwel doorlopend deelnemers. 

De yoga had uiteindelijk ook wel wat volk en de kindjes die meededen bleven 

lang hangen. De hoeveelheid kinderen is niet representatief omdat er door 

het slechte weer niet veel volk was. 

 Er wordt opgemerkt dat een tent voorzien op het terras sowieso een goede 

zaak zou zijn, of het nu slecht weer is of niet: bij regenweer zitten de ouders 

droog en als het mooi weer is kunnen ze uit de zon zitten.  

o Eerste gezondheidswandeling 

 Meer dan 100 deelnemers, mooi weer  positieve eerste editie 

 SOS had geregeld dat doorgangen die normaal gezien afgesloten zijn toch 

toegankelijk waren voor de gezondheidswandelingen. 

 Tijdens een vorige vergadering werd er gesuggereerd om het op eigen 

initiatief wandelen via de routes op routeyou meer te promoten. Dit blijkt nu 

toch niet echt een optie omdat er in veel gevallen doorgangen zijn die enkel 

toegankelijk zijn tijdens de gezondheidswandelingen zelf (bvb privédomein). 
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 Brainstorm over nieuwe activiteiten: 

o Themawandeling  

 Nieuwe datum: 11 oktober 

 Samenwerking met verenigingen: mail wordt vrijdag uitgestuurd naar de 

verenigingen; dan samenzitten met sportraad, vrijwilligers en 

sportregiocoördinator voor verdere uitwerking 

o Loop door de gebouwen 

 Omdat verschillende café’s bij Geetbets kermis niet langer iets gaan 

organiseren leeft het idee om iets extra te doen om volk naar de kermis te 

krijgen. Stijn stelt een loop door de gebouwen voor. Hij projecteert een 

parcours dat vertrekt in het dorp en dan een lus maakt via onder andere FC 

Geetbets en op ongeveer 5 km komt. Dit parcours zou je 2 keer kunnen doen 

als je 10 km wil lopen. De start zou rond 19u zijn om voor het donker binnen 

te zijn. 

 De sportraad stelt zich vragen bij enkele stukken van het parcours waar niet 

veel te zien is. Hier zou extra animatie moeten voorzien worden. Een andere 

optie, waar de sportraad achter staat, is het parcours kleiner houden 

(bijvoorbeeld 2,5 km) en meerdere keren door het centrum te passeren waar 

de supporters vooral staan. 

 Varia 

o Nieuw onthaalboekje + gegevens sportclubs op website aanpassen 

 Naast de contactgegevens ook apart opnemen of een club een jeugdwerking 

heeft + de dagen waarop getraind wordt. Ook ruimte bieden voor een tekstje. 

Hiervoor wordt een mail rondgestuurd naar de secretarissen en 

afgevaardigden voor de sportraad. 

o Het is jammer dat anderstaligen geen toeleiding vinden naar het vrijetijdsaanbod van 

de gemeente, bijvoorbeeld de sportweken. Dit zou voor de kinderen een goede manier 

zijn om hun taalbeheersing te onderhouden tijdens de vakantie. Hannelore overlegt 

met het OCMW om te kijken of zij iets meer kunnen betekenen in het toeleiden van 

anderstaligen naar het vrijetijdsaanbod.  

o Enkele problemen in het wandelnetwerk worden aangehaald.  

 Onder andere een bruggetje in de Lutzestraat dat op privégebied ligt. Er werd 

gekeken op google maps en gesuggereerd dat de route eventueel verlegd zou 

kunnen worden naar een bruggetje dat iets verder in de straat ligt.  

o Enkele jaren geleden was er de ambitie om een ruiternetwerk in kaart te brengen en 

te bewegwijzeren. Het zou goed zijn als dit opnieuw opgenomen werd.  

o Er komt opnieuw de vraag om verslagen op de website te publiceren en zo openbaar 

te maken, Hannelore zorgt hiervoor. 

o De volgende vergadering zal gaan over het subsidiereglement. Het is goed om dit om 

de zoveel tijd te evalueren en te bekijken of er aanpassingen moeten gebeuren. 

 
 

Volgende vergadering : 19 mei om 19u30 

 


